
 

FAU LANDVIK SKOLE  
Foreldrerådets arbeidsutvalg 

 

Referat FAU-møte 8-2021/22 

Møtedato: Onsdag 4. mai 2022 Møteleder: Gunnar Edvard N. Gundersen 
Møtetid: Kl. 19.00 – 20.30 Referent: Hege Hystad 

Møtested: Personalrommet Landvik skole Neste møte: Onsdag 15. juni kl. 19.00 – 20.30 

Tilstede: FAU: 1. trinn: Hege Hystad, Ole Botnen Eide – 3. trinn: Elisabeth Rettedal – 4. trinn: Gunnar Edvard N. 

Gundersen, Stig Arve Husebø Abrahamsen – 6. trinn: Anette G. Hodnebrug – 7. trinn: Lisbeth Flaten 

Skolens ledelse: fagleder Hilde Igland, fagleder Frank Haukeland 

Forfall: – 2. trinn: Therese Rasmussen, Vigdis Kristine Hancock - 3. trinn: Barbro Johanne Svendsen – 5. trinn: Dag 

Henning Johannessen, Ingunn Sognnes Tveit - 7. trinn: Marianne Ås.  

Skolens ledelse: rektor Kjetil Glimsdal 

Kopi til:   

Andre inviterte:  

 

 
 

SAK BESKRIVELSE REFERAT OPPFØLGNING 

 

SAKER: 

5 Referat fra forrige 

møte 

(5 min) 

- Godkjenning av referat fra 

forrige møte 

https://www.grimstad.kommune

.no/_f/p1/i2597e43a-74b6-

4c63-8d03-e78ba789841d/fau-

2021-22-referat-mote-07.pdf  

Godkjent.  

5 SFO 

(5 min) 

- Kort oppfølging av saken fra 

forrige møte 

Undersøkelsen som ble sendt ut på Visma var for 

åpen til at den egentlig inviterte til å gi konstruktive 

svar. Samtidig må foreldre ansvarliggjøres nok til at 

når en slik mulighet byr seg må man benytte den. 

 

Det ble argumentert for at en veldig åpen invitasjon til 

tilbakemelding sørger for at man i alle fall ikke 

unnlater å stille enkelte spørsmål som muligens 

burde vært stilt. På den annen side ble det også 

poengtert at det kan åpnes opp for andre ytterligere 

kommentarer i et åpent spørsmål til slutt i en 

undersøkelse.  

 

Forslag til et spørsmål som burde vært stilt: «Hva må 

til for at dere som ikke har deres barn på SFO skal 

velge å benytte tilbudet?» 

 

15 17. mai 

(15 min) 

- 17. mai nærmer seg. Hvordan 

ligger vi an med 

arrangementet? 

- Skolen – kafé 

- Skolen – leker 

- Bekransning ved kirka. 

Tom Martin Berntsen 

hadde ikke anledning. 

Erling Stubhaug takket ja til 

å stå for bekransning. 

- Annet? 

Hvordan betaler vi for oss på Kiwi? 

 

 

 

 

Ønske fra komiteen om en inventarliste over hva som 

er på «loftet» slik at man ikke behøver å sjekke for 

hvert år. 

 

Ønske fra komiteen om å ha en kontaktperson fra 

skolen for å sikre tilgang til bygget for henting av 

utstyr og sette på plass igjen når arrangementet er 

ferdig. 

Gunnar Edvard tar 
kontakt med Dag 
Henning for å søke 
om kort på kiwi 
 
 
 
 
 
 
Løses med FAU-
leders nøkkel 
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Anette eller Lisbeth låner nøkkelen til Gunnar Edvard 

for å komme inn på skolen 16. mai.  

 

 

Hva gjør vi med rester? Folk må hente egne kaker og 

fat etter arrangementet.  

 

 

Det trengs nye sekker til sekkeløp.  

 

Det mangler hammere og spiker. Hilde mener hun 

har sett hammere. Spikere er forbruksvare. 

 

 

 

 

Kan fau kjøpe to sett ringspill i tre? 

 

 

Kjøper post-it lapper og stempler til lekene. 

 

Hvor mye vekslepenger trenger vi?  -10 000.  

 

Hilde informerer om at skoleelever fra Landvik ikke 

lenger står i flaggborg i kirken. 

 

Landvik skole skal gå først i toget, rett etter Holviga 

skolekorps 

 

17. mai komiteen ordner gave til elevrådsleder som 

holder tale. 

 

 

 

 

 

Sjekker med IFO om 

det er mulighet for å 

oppbevare noe der. 

 
Kjøper nye.  
 
Anette sjekker igjen 
om hun finner 
hammere. 
Spør om en av 
byggevarehandlene 
vil sponse spikere. 
 
 
Ja. 

10 Skolestruktur og 

kretsgrenser 

(5 min) 

- Vi har kontaktet samtlige 

politikere 

- Fokus videre? 

KFU går ut til alle partier og snakker om kretsgrenser, 

hverdag og skolens bemanning. 

Gunnar Edvard foreslår at det ikke gjøres mer på 

dette akkurat nå, men avventer resultat av KFUs 

offensiv og nytt forslag til skolekretsgrenser og 

ressursfordelingsmodell. FAU enige. 

 

 FASTE PUNKTER: 

10 Innspill fra 

klassene:  

(15 min) 

- 1. trinn: Buss – 

Prestegårdsskogen (Ole) 

 

 

 

 

- 3. trinn: Aldersgrense ting 

som vises på skolen 

(Elisabeth) 

 

 

 

 

 

 

 

- 0. trinn: Ikke sekk og noe 

kort førskoledag 

(Anette/Lisbeth) 

 

 

 

 

 

Ønske fra foreldre i prestegårdsskogen om at det 

skal finnes et tilbud om skolebuss. Selv om de er for 

nærme til at de får gratis buss, har de per i dag heller 

ikke mulighet til å betale for dette. 

 

 

Det har blitt vist program med 9 årsgrense i 

lunsjpausen. De fleste der er ikke 9 år enda. Skolen 

bør gå foran med et godt eksempel på dette. Det er 

meldt fra om til klassekontakt og vises ikke lenger i 

klassen nå, men det er ønskelig å ta det opp på et 

generelt nivå, dette gjelder for hele skolen. Skolen 

melder tilbake at de er helt enige. Det er bra at 

foreldre sier fra, skolen ser at man innimellom trenger 

å gi påminnelser om dette.  

 

Det har kommet tilbakemeldinger om at noen 

foresatte har reagert på at førskoledagen kun varer i 

1,5 time. Dette virker som lite tid og det kom innspill 

på at barna bør få være der lenge nok til å spise 

niste. Foreldrene er opptatt av at førskolebarnas 

forventninger skal bli ivaretatt. Noen foresatte lurte 

også på hvorfor førskolebarna ikke kunne ha med 

sekk på førskoledagen.  

Ole undersøker med 

vedkommende om 

hvor mange dette 

kan være aktuelt for 

før det tas videre. 

 

Hilde Igland tar det 

videre. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skolen tar med seg 

tilbakemeldingene 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- 7. trinn: Tilbakemelding om 

at avslutningsfesten for 7. 

trinn er for dyrt. Har dette 

vært utfordring tidligere? 

(Lisbeth) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Lærerkabalen: 4. trinn har 

fått beskjed om hvordan 

dette blir neste år. Er 

resten av kabalen klar? 

(Lisbeth) 

 

- 5. trinn. De har fått beskjed 

om ikke å ta med 

mellombar, og reagerer på 

dette 

Frank forteller at det å ikke ha med sekk er veldig 

bevisst, fordi det blir veldig tydelige forskjeller. 

Grunnen til den korte dagen, er at de har gjort noen 

gode erfaringer med dette fra tidligere år, og fått 

positive tilbakemeldinger fra foresatte. Det er leit at 

den korte tidsrammen gjør at det oppfattes som at 

denne dagen er noe man ikke prioriterer. Skolen ser 

på dagen som viktig. FAU melder tilbake at dersom 

man hadde forklart grunnen til at det ikke er 

nødvendig med sekk i invitasjonen, så hadde nok 

foreldrene hatt forståelse for dette. 

 

Komiteen som har jobbet med avslutning for 7. trinn, 

har fått tilbakemeldinger på at det er for dyrt. 

Lærerne har også plukket opp liknende 

tilbakemeldinger. Prisen har ligget på liknende nivå 

tidligere. Argumenter som kommer frem nå, er at 

strøm, mat og drivstoff er dyrere nå. Invitasjonen har 

også fått noen til å tenke at de må ut og kjøpe nytt 

tøy. Lærerne har forsøkt å dempe dette. 

 

Forslag fra FAU om at de som ikke har råd til 

arrangementet kan henvende seg til en i FAU som 

ikke har noe med trinnet å gjøre for å få det dekket. 

Det er ønskelig å få med alle. Denne ordningen kan 

videreføres kommende år.  

Betaling i år skjer på vipps til en i hver klasse. 

Dersom noen ikke har råd, får de penger direkte fra 

FAU som de selv kan vippse, slik at anonymiteten blir 

ivaretatt.  

Forslag om at man fremtidige år tar en litt høyere 

sum, slik at man kan dekke opp utgiftene til de som 

ikke har råd. 

 

Hilde Igland informerer om at selv om skolen ikke har 

noe med dette arrangementet å gjøre, kan de bistå 

med å dele ut papirinvitasjoner der denne 

informasjonen fremkommer. 

 

Alle skal ha fått beskjed om det på ukeplanen denne 

uken. 3. trinn har ikke fått beskjed. 

 

 

 

 

Frank Haugland forteller at det er vanskelig å skulle 

skille mellom mellombarer og andre søtsaker. 

Forslag om å spille dette videre til helsesykepleiere. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vedtas. 

 

10 Saker fra skolens 

ledelse 

(10 min) 

- fagledere Hilde Igland og Frank 

Haukeland orienterer. 

Hilde Igland kommenterer sak i adressa, der det står 

at det ikke er dugnad på Landvik. Det stemmer ikke, 

3. trinn har dugnad på Landvik skole. 

 

Er det ok for FAU at man har obligatorisk åpen skole 

på høsten og obligatorisk sommeravslutning og slik 

sparer inn den siste dagen før sommerferien? 

 

Henvendelse fra pride Grimstad. Ønske om at skolen 

skulle ha arrangement knyttet til dette før 

sommerferien. Skolen har ikke valgt å ha dette, men 

deltar på LIM- likeverd, inkludering og mangfold. 

 

 

 

 

 

OK. 

 



Endringer i antall timer på noen av trinnene fra neste 

år. Endringene blir lagt ut på hjemmesiden til Landvik 

skole i løpet av kort tid. 

5 Økonomi 

(5 min) 

- Skolens ledelse orienterer om 

den økonomiske situasjonen 

ved skolen. 

Likt som tidligere. Lavt underskudd. Underskuddet er 

ikke større fordi det har vært mangel på vikarer, dette 

har vært svært belastende for personalet. 

 

 

5 Trafikksikkerhet 

(5 min) 

- GE orienterer fra møte på 

Rådhuset mandag 2/5-22 om 

prosessen videre. 

- Mangler kun en avtale om 

adkomst til eiendom «bak» 

ny parkeringsplass før 

arbeidet kan begynne. 

- Rekkefølge på tiltakene. 

- Arbeidet skal startes «så 

fort som mulig» i år… 

- Neste steg? 

Det eneste som gjenstår er å avklare hvor PS anlegg 

skal få tilgang til deres område i bakkant av skolens 

område. 

 

 

10 Saker til/fra KFU 

(10 min) 

- Oppsummering etter KFU-møte 
onsdag 20/4-22. 

- Nye skoler 
- Ledig kapasitet 
- Lærernorm 
- Avvik 
- Ressursfordelingsmodell 
- Kretsgrenser 
- Møte med de politiske 

partiene 
- iPad 
- Foreldre-/skolekonferanse 

- Neste KFU-møte 11/5-22. 

Andre skoler jobber hardt for å endre på 

ressursfordelingsmodellen til deres fordel og til 

Landviks ulempe. 

 

Fokus på lærernorm og enkeltvedtak. KFU besøker 

alle politiske partier for å tydeliggjøre behovet for økt 

satsing på oppvekst. Tidlig innsats er lønner seg 

fremfor å «reparere». 

 

Skolene oppfordres til å registrere avvik. Synsing blir 

vanskelig i budsjettet. Avvik er målbart. 

 

KFU får besøk av IKT-koordinator Stian Antonsen i 

neste møte (11/5-22) og tar da stilling til vårt forslag 

om å løfte iPad-komiteen fra vårt FAU til KFU. 

 

KFU ønsker ikke starte «Foreldre-/skolekonferanse», 

men heller utvide «FAU-stormøtet» på høsten til også 

inkludere klassenes foreldrekontakter. 

 

5 Saker til/fra 

Samarbeids-

utvalget (SU) 

(5 min) 

- Oppsummering etter forrige 
SU-møte tirsdag 26/4-22 

-  

De samme sakene som ble diskutert i dette møtet. 

Konsensus i SU og FAU om sakene. 

 

 


